

順德聯誼總會屯門梁李秀娛幼稚園

第 25 屆家長教師會(通告一)

「家長教師會」招募委員已順利完成，現將各候選委員參選的心聲刊出(資料已張貼本校家長教師會壁報板及上載本校網頁通告內)，請家長選出 10 位成為本年度新一屆委員協助家教會會務發展，有兩名或以上學生在本校就讀，則以一個家庭計算，投票表格將派予較高年級的學生。截止投票日期：9 月 26 日(星期五)。而「家長委員選舉大會」則於 10 月 4 日(星期六) 上午 10 時正假本校禮堂由各委員及家長互選產生各職位，隨即家教會委員將進行本年度首次會議，商討會務。家長在選舉大會後可與班主任進行面談，如欲參與「家長委員選舉大會」，請按以下連結 <https://forms.gle/aJRSFat2EiKoc9o86> 或掃二維碼報名參加。



★候選人資料已上載本校網頁。



家長教師聯誼會選舉委員投票表格

- | | | |
|------------------------------------|-------------------------------------|-------------------------------------|
| <input type="checkbox"/> (1) 黃子健先生 | <input type="checkbox"/> (7) 黃永強先生 | <input type="checkbox"/> (13) 蔡鳳芝女士 |
| <input type="checkbox"/> (2) 彭悅榕女士 | <input type="checkbox"/> (8) 歐陽林莉女士 | <input type="checkbox"/> (14) 吳敏儀女士 |
| <input type="checkbox"/> (3) 葉彩玲女士 | <input type="checkbox"/> (9) 余曉彤女士 | <input type="checkbox"/> (15) 盧詩韻女士 |
| <input type="checkbox"/> (4) 柯梅燕女士 | <input type="checkbox"/> (10) 麥嘉欣女士 | <input type="checkbox"/> (16) 王柏文先生 |
| <input type="checkbox"/> (5) 王詠恩女士 | <input type="checkbox"/> (11) 郭永東先生 | <input type="checkbox"/> (17) 黃建華先生 |
| <input type="checkbox"/> (6) 葉燕雲女士 | <input type="checkbox"/> (12) 羅籃嬌女士 | |

*請在上列空格內 “✓” 選出 10 位成為家教會委員。(「✓」出超過十位作廢票)

以最多票數的十位將成為本年度新一屆委員；請於 9 月 26 日(星期五)前交到投票收集箱內。

學生姓名：_____ ()

家長簽署：_____

日期：_____

候選人資料

| | | |
|---|---|------------|
| 1 | 個人資料 | |
| | 姓名：黃子健 | 子女姓名及班別： |
| | 性別：男 職業：護士 | 黃暉量 (上 3C) |
| | 興趣及專長： 擁有多年參與家教會的經驗，能有效與學校溝通，並協助學校策劃、協調及共同舉辦不同活動。 | |
| 參選目的及心抱負： 感恩自 2021 年開始便參與家教會工作，深感家校合作的重要和寶貴。 希望來年可繼續服務大家，推動家校合作。 | | |
| 曾任本校委員經驗： 曾擔任第 21 屆和第 22 屆學術、第 23 屆司庫及第 24 屆主席一職 | | |

| | | |
|---|--|-------------|
| 2 | 個人資料 | |
| | 姓名：彭悅榕 | 子女姓名及班別： |
| | 性別：女 職業：銀行 | 司徒焯楠 (上 3A) |
| | 興趣及專長： - 擅長策劃活動 - 熱愛手工藝製作，會自製教具俾小朋友 - 擅於與人溝通 | |
| 參選目的及抱負： 過去 2 年擔任家教會委員，令我感受到家校合作的重要性，未來，我希望可以繼續在這個大家庭為同學、家長、學校出一分力。 | | |
| 曾任本校委員經驗： 曾擔任第 23 屆康樂及第 24 屆副主席一職 | | |

| | | |
|---|--|------------|
| 3 | 個人資料 | |
| | 姓名：葉彩玲 | 子女姓名及班別： |
| | 性別：女 職業：會計文員 | 鄭宛熒 (上 3B) |
| | 興趣及專長： 喜歡與人溝通和組織活動，利用有限資源舉辦更安全及愉快活動，令學生及家長有個難忘幼稚園回憶。 | |
| 參選目的及抱負： 憑藉過往 2 年的經驗，加上我的熱心和熱誠，希望能繼續成為家長與學校溝通這重要橋樑的一份子。我會竭盡所能，透過緊密的溝通和協調，努力達致家校共融，更希望能為小朋友、為家長、學校出一分力，享受校園生活。 | | |
| 曾任本校委員經驗： 曾擔任第 23 屆及第 24 屆學術一職 | | |

| | | |
|---|---|------------|
| 4 | 個人資料 | |
| | 姓名：柯梅燕 | 子女姓名及班別： |
| | 性別：女 職業：教師 | 崔嘉朗 (上 2B) |
| | 興趣及專長： 本人一直由大仔崔嘉偉入讀貴幼稚園一直在貴校任秘書一職，現雖大仔 K3 今年畢業了，但仍有細佬崔嘉朗升讀 K2，由於本人也在學校任職教師工作比較忙，今學年想學術或康樂工作，繼續為貴校出一分綿力。同時也是中文科教師，會議文字記錄，協助主席文字核對商議。 | |
| 參選目的及抱負： 協助學校活動，與校方攜手為幼兒成長發光發熱。 | | |
| 曾任本校委員經驗： 曾擔任第 23 屆及第 24 屆秘書一職 | | |



| | | |
|--|---|------------|
| 5 | 個人資料 | |
| | 姓名：王詠恩 | 子女姓名及班別： |
| | 性別：女 職業：幼稚園老師 | 陳映嘉 (上 2C) |
| | 興趣及專長： 本人任職多年幼稚園老師，熱愛教育，關心幼兒成長，具備相關經驗與耐心。擅長不同活動設計、親子溝通，能促進家校合作。希望能一起營造愉悅學習環境予幼兒，盼能以專業服務家校，促進孩子全面發展。 | |
| 參選目的及抱負： 本人參選家校會，旨在搭建家校溝通的堅實橋樑。我深信家校合作是孩子茁壯成長的基石，願以服務熱忱與協作能力，積極促進家校溝通，匯聚「梁李」精神，為幼兒福祉努力，實踐「家校同心，攜手共育」的理想。 | | |
| 曾任本校委員經驗： 曾擔任第 24 屆康樂一職 | | |

6

個人資料

姓名：葉燕雲

子女姓名及班別：

性別：女 職業：行政主任

區晞辰 (上1C)

興趣及專長：

本人現職行政主任，善於處理文書工作，亦需與不同的持分者溝通及聯絡，具備一定的溝通技巧和與人相處之道。本人曾任職慈善團體課餘學習項目總主任超過10年，善於籌備及舉辦不同活動。興趣方面，本人熱愛做運動，平時喜歡和孩子一起跑步、踏單車、游泳等，我也喜歡和孩子一起做手工和閱讀圖書。

參選目的及抱負：

很高興3年後再次回到「梁李」大家庭，想當年晞辰在我肚子裏時我擔任家教會委員，回來的感覺很親切，很多熟悉的臉孔，特別是郭校長。本人希望參選家教會，舉辦不同精彩的活動，為孩子們的幼稚園生活填上豐富的色彩，讓他們留下美好的回憶。另外，家教會作為家長與學校的一個重要橋樑，希望能表達家長的意見和聲音，共同與學校合作，為我們的孩子盡一分力。

曾任本校委員經驗：曾擔任第20屆及第21屆學術一職

7

個人資料

姓名：黃永強

子女姓名及班別：

性別：男 職業：行政

黃瑞文 (上1A)

興趣及專長：

本人興趣是戶外活動為主，例如踏單車和行山。我自幼便學習龍獅運動二十年。現時是合資格的舞龍及舞獅的教練及裁判。工餘時間在社區教授龍獅課程給青少年及幼童。經常帶領學員參與不同團體的演出回饋社區。

參選目的及抱負：

本人參選目的是可以協助學校，做好家校合作的工作。為學生及學校的發展作為彼此間溝通的橋樑。本人雖然首次參選，在外，本人是大型團體出任副會長及司庫的工作。另外亦參與屋苑立案法團工作事務。本人對會務運作有經驗及熟悉。希望大家能支持投我一票。謝謝

曾任本校委員經驗：/

8

個人資料

姓名：歐陽林莉

子女姓名及班別：

性別：女 職業：家庭主婦

李芷澄 (上1A)

興趣及專長：

樂於和別人交流小朋友的大小事
喜愛閱讀小說和整小手工、拼圖

參選目的及抱負：

作為家庭主婦能有很多時間參與小朋友的校園生活，會盡心盡力為學校提供幫助和支持學校大小不同的活動。另外，亦希望能與不同家長交流，令小朋友和家長對梁李充滿大大的歸屬感。一起融入梁李這個大家庭。

曾任本校委員經驗：/



9

個人資料

姓名：余曉彤

子女姓名及班別：

性別：女 職業：兼職教師

林巧怡 (上1A)

興趣及專長：

陪孩子閱讀、說故事、進行戶外活動

參選目的及抱負：

作為兼職幼兒教師及家長，我希望參選家長教師會委員來促進家校溝通，推動多元教育與康樂活動，共同為孩子營造快樂成長環境，並支持學校各項工作。

曾任本校委員經驗：/

| | | | |
|--|-------------|--------------------|------------------------------|
| 10 | 個人資料 | | 子女姓名及班別： 葉淳羽 (上1B) |
| | 姓名：麥嘉欣 | | |
| | 性別：女 | 職業：高級經理 (銷售及營運) | |
| 興趣及專長： 本人熱愛與人交流，善於傾聽他人意見，並樂於協助他人解決問題。在日常工作中，我經常參與各類活動的籌備工作，包括策劃活動流程，協調資源以及與不同部門合作，確保活動順利進行。此外，我具有良好的文書處理能力，熟悉資料整理，會議記錄及報告撰寫等工作，能有效協助家教會的行政事務，提升工作效率。本人對教育事務充滿熱誠，期望能運用我的興趣專長，為學校營造更有凝聚力的家校合作氛圍。 | | | |
| 參選目的及抱負： 我希望能透過參與家長教師會，更深入了解學校的發展方向與運作模式，為學校、家長與學生之間搭建更緊密的橋樑。過去我曾在教育中心擔任中心經理，累積了豐富的活動籌備經驗與行政管理能力，對於組織協調工作充滿信心。我期望能運用我的經驗與能力，積極協助教師推行各項教學及活動計劃，並促進家長與學校之間的良好溝通合作，共同關心學生的成長與福祉。 | | | |
| 曾任本校委員經驗： 本人之前沒有擔任過本校的委員職務，期待此次有機會參與，並藉由實踐累積經驗，為學校盡一份心力。 | | | |

| | | | |
|--|-------------|--------|------------------------------|
| 11 | 個人資料 | | 子女姓名及班別： 郭書喬 (上1B) |
| | 姓名：郭永東 | | |
| | 性別：男 | 職業：消防員 | |
| 興趣及專長： 興趣是足球、排球，這些運動使我有健康體魄外，亦培養出熱愛團隊合作精神及堅毅意志。過往工作上，有籌辦社區、學校講座及攤位活動，因此希望自己的溝通協作能力可為學校出一分綿力。 | | | |
| 參選目的及抱負： 藉著參選機會，付出努力作出貢獻，和老師、委員們一起籌備活動，商討事務，對學校認識更多，加強凝聚力，而我作為父親，亦都想參與更多孩子成長。一同學習，一同進步！多謝。 | | | |
| 曾任本校委員經驗： / | | | |

| | | | |
|---|-------------|---------|------------------------------|
| 12 | 個人資料 | | 子女姓名及班別： 區智恒 (下1A) |
| | 姓名：羅籃嬌 | | |
| | 性別：女 | 職業：家庭主婦 | |
| 興趣及專長： 熱愛參與親子公益活動，常和孩子一起做手工、烘焙、戶外探索，擅長溝通交流，能耐心傾聽不同聲音，也樂於組織小型親子活動，帶動大家互動參與。 | | | |
| 參選目的及抱負： 孩子在幼稚園(下1A 幼兒班)快樂成長，我想以家長身份深度參與，和老師、其他家長攜手，做好家校溝通橋樑。通過組織有趣的親子活動，讓孩子們在玩中學習，助力每個孩子健康、開心地擁抱幼稚園生活。 | | | |
| 曾任本校委員經驗： 暫未有擔任過本校委員，懷揣熱忱，期待從零開始積累，用行動實行擔當。 | | | |

| | | | |
|--|-------------|-------------|------------------------------|
| 13 | 個人資料 | | 子女姓名及班別： 梁舜宇 (下1B) |
| | 姓名：蔡鳳芝 | | |
| | 性別：女 | 職業：青年服務單位主任 | |
| 興趣及專長： 我擁有青年發展的背景，對教育及孩子的发展充滿熱誠，尤其是在發掘及培養孩子潛力方面。我熱愛參與探索及手工藝等親子活動。而我也在社會服務領域有多年工作經驗，具備良好的溝通及項目管理技巧，能有效地與家長、教師及社區人士合作，共同為孩子的成長創造更好的環境。 | | | |
| 參選目的及抱負： 我參選目的在於為孩子們創造更好的學習環境，並促進家長與學校之間的合作與溝通。我相信，每位孩子都應該在一個支持和鼓勵的環境中，健康快樂地成長。我希望成為家長和學校之間橋樑，確保每位孩子的聲音都被聽見，共同努力為他們的未來鋪路。 | | | |
| 曾任本校委員經驗： N/A | | | |



| | | |
|---------------------|---|------------------------|
| 14 | 個人資料 | |
| | 姓名：吳敏儀 | 子女姓名及班別： 吳熙峯 (上 2A) |
| | 性別：女 職業：工料測量師 | |
| | 興趣及專長： 平時熱愛與孩子互動。擅長策劃活動和溝通協調，並具備團隊合作精神，致力於營造良好的學習與成長環境。 | |
| | 參選目的及抱負： 希望成為家校橋樑，促進家長與學校的交流與合作，共同為孩子打造快樂、安全的學習氛圍。 | |
| 曾任本校委員經驗： 沒有 | | |

| | | |
|--------------------|---|------------------------|
| 15 | 個人資料 | |
| | 姓名：盧詩韻 | 子女姓名及班別： 羅皓榮 (上 2C) |
| | 性別：女 職業：兼職食品包裝 | |
| | 興趣及專長： 1. 大家好，本人興趣是與孩子進行各種互動活動，例如去科學館、太空館增進他的認識。 2. 亦專注於互動式教學，通過遊戲和實踐活動來促進孩子的參與感和學習。 | |
| | 參選目的及抱負： 本人及兩位兄長也是本校的校友畢業生及義工，讓我對學校有著深厚情感，兩位兄長們會分享一些經驗如何家校合作，我會用盡空餘時間回饋學校，為我們的孩子共同努力。 | |
| 曾任本校委員經驗： / | | |

| | | |
|----------------------|---|------------------------|
| 16 | 個人資料 | |
| | 姓名：王柏文 | 子女姓名及班別： 王玥澄 (上 2C) |
| | 性別：M 職業：銀行職員 | |
| | 興趣及專長： 本人興趣是球類活動，例如羽毛球、足球。喜歡與小朋友一起運動，享受運動帶來的喜悅。本人亦善於陪伴小朋友遊戲，耐心聆聽，培養團隊與自信。 | |
| | 參選目的及抱負： 希望促進家教合作，優化孩子學習與成長體驗，用自身專長搭建溝通橋樑，共創關愛共融的校園文化。 | |
| 曾任本校委員經驗： N/A | | |

| | | |
|--------------------|---|------------------------|
| 17 | 個人資料 | |
| | 姓名：黃建華 | 子女姓名及班別： 黃梓喬 (上 3A) |
| | 性別：男 職業：公務員 | |
| | 興趣及專長： 興趣：踢足球、行山，硬筆字書法 專長：處理小朋友情緒 | |
| | 參選目的及抱負： 大家好，本人第一次參選家教會，希望藉此加強學校與家長之間合作溝通，合作共照應；我任職康樂及文化事務處，曾於體育館，游泳池等場地工作，清楚各項流程，同時希望共同協助學校多元發展。 | |
| 曾任本校委員經驗： 無 | | |



家教會署理主席：郭桂梅校長
2025年9月18日

Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
25th Parent-Teacher Association (Circular No.1)

The recruitment of committee members for the "Parent-Teacher Association" has been successfully completed. Now, the aspirations of each candidate committee member for running in the election are published (the information has been posted on the bulletin board of our school's Parent-Teacher Association and uploaded to the notice on our school's website). Parents are requested to select 10 members to become the new committee members of this academic year to assist in the development of the Parent-Teacher Association's affairs. If a family has two or more students studying in our school, it will be counted as one family, and the voting form will be distributed to the student in the higher grade. The deadline for voting is 26 September (Friday). The "Parent Committee Election Meeting" will be held at 10:00 a.m. on 4 October (Saturday) in the school music room, where various positions will be elected by mutual selection among committee members and parents. Immediately afterward, the Parent-Teacher Association committee members will hold the first meeting of this academic year to discuss association affairs. Parents can have interviews with class teachers after the election meeting. If you wish to participate in the "Parent Committee Election Meeting, " please sign up via the following link: <https://forms.gle/aJRSFat2EiKoc9o86> or scan the QR code.



★ The candidate's information has been uploaded to the school's website.

✂



Parent-Teacher Association Election for Committee Form

- | | | |
|---|---|---|
| <input type="checkbox"/> (1) Mr. Wong Tsz Kin | <input type="checkbox"/> (7) Mr. Wong Wing Keung | <input type="checkbox"/> (13) Ms. Choi Fung Chi |
| <input type="checkbox"/> (2) Ms. Pang Yuet Yung | <input type="checkbox"/> (8) Ms. Au Yeung Lam Lee | <input type="checkbox"/> (14) Ms. Ng Man Yee |
| <input type="checkbox"/> (3) Ms. Ip Choi Ling | <input type="checkbox"/> (9) Ms. Yu Hiu Tung | <input type="checkbox"/> (15) Ms. Lo Sze Wan |
| <input type="checkbox"/> (4) Ms. Ke Meiyun | <input type="checkbox"/> (10) Ms. Mak Ka Yan | <input type="checkbox"/> (16) Mr. Wong Pak Man |
| <input type="checkbox"/> (5) Ms. Wong Wing Yan | <input type="checkbox"/> (11) Mr. Kwok Wing Tung | <input type="checkbox"/> (17) Mr. Wong Kin Wa |
| <input type="checkbox"/> (6) Ms. Yip Yin Wan | <input type="checkbox"/> (12) Ms. Annie Law | |

*** Please select 10 people as parent-teacher association committee members by marking “✓” in the above spaces. (Votes with more than 10“✓” marks will be invalid.) The top 10 candidates with the most votes will become the new committee members for this year; please submit your votes to the ballot collection box by 26 September (Friday).**

Student Name : _____ ()

Parent Signature : _____

Date : _____

Candidates Information

| | | |
|---|--|---------------------------------|
| 1 | Personal Information | |
| | Name : Mr. Wong Tsz Kin | Student Name and Class : |
| | Gender : Male Occupation : Nurse | Wong Wai Leong (3C AM) |
| | Interests and expertise : | |
| | With years of experience participating in parent-teacher associations, I can effectively communicate with schools and assist them in planning, coordinating, and co-organizing various activities. | |
| Purpose of running for election and aspirations : | | |
| I am grateful for having participated in the parent-teacher association work since 2021, and deeply feel the importance and preciousness of home-school cooperation. | | |
| I hope to continue serving everyone in the coming year and promote home-school cooperation. | | |
| Experience as a committee member of this school : Served as a member of the 21st and 22nd Academic Committee, Treasurer of the 23rd Committee, and Chairman of the 24th Committee. | | |

| | | |
|--|--|---------------------------------|
| 2 | Personal Information | |
| | Name : Ms. Pang Yuet Yung | Student Name and Class : |
| | Gender : Female Occupation : Bank Clerk | Szeto Cheuk Nam Ethan (3A AM) |
| | Interests and expertise : | |
| | <ul style="list-style-type: none"> • Skilled in planning activities • Passionate about handicraft making and can make teaching aids for children by oneself • Good at communicating with people | |
| Purpose of running for election and aspirations : | | |
| Having served as a parent-teacher association committee member for the past two years, I have realized the importance of home-school cooperation. In the future, I hope to continue contributing my efforts to students, parents, and the school in this big family. | | |
| Experience as a committee member of this school : Served as the 23rd Recreation Officer and the 24th Vice-Chairman. | | |

| | | |
|--|--|---------------------------------|
| 3 | Personal Information | |
| | Name : Ms. Ip Choi Ling | Student Name and Class : |
| | Gender : Female Occupation : Accounting Clerk | Cheng Yuen Ying (3B AM) |
| | Interests and expertise : | |
| | I enjoy communicating with people and organizing activities. I use limited resources to host safer and more enjoyable events, allowing students and parents to have unforgettable kindergarten memories. | |
| Purpose of running for election and aspirations : | | |
| With my past two years of experience, along with my enthusiasm and dedication, I hope to continue being part of this important bridge for communication between parents and the school. I will do my utmost to achieve home-school integration through close communication and coordination, and I also hope to contribute to the children, parents, and the school, so that everyone can enjoy campus life. | | |
| Experience as a committee member of this school : Served as an academic position for the 23rd and 24th terms | | |

| | | |
|--|---|---------------------------------|
| 4 | Personal Information | |
| | Name : Ms. Ke Meiyun | Student Name and Class : |
| | Gender : Female Occupation : Teacher | Tsui Ka Long (2B AM) |
| | Interests and expertise : | |
| | My eldest son has been attending your kindergarten, and I have been working as a secretary at school. Although my eldest son will graduate from K3 this year, my youngest son will be promoted to K2. Since I also work as a teacher at the school and am quite busy, I would like to take on academic or recreational work this school year to continue contributing to school. Additionally, I am a Chinese teacher, capable of taking meeting minutes and assisting the chairman in checking and discussing documents. | |
| Purpose of running for election and aspirations : | | |
| Assist in school activities and work hand in hand with the school to contribute to the growth of young children. | | |
| Experience as a committee member of this school : Served as a secretary for the 23rd and 24th terms. | | |



| | | |
|----------|--|---------------------------------|
| 5 | Personal Information | |
| | Name : Ms. Wong Wing Yan | Student Name and Class : |
| | Gender : Female Occupation : Kindergarten Teacher | Chan Ying Ka (2C AM) |
| | Interests and expertise : I have been a kindergarten teacher for many years. I love education, care about the growth of young children, and possess relevant experience and patience. I am good at designing various activities and communicating with parents, which can promote home-school cooperation. I hope to work together to create a pleasant learning environment for young children, and look forward to serving families and the school with my professionalism to promote the all-round development of children. | |
| | Purpose of running for election and aspirations : I am running for the Parent-Teacher Association with the aim of building a solid bridge for communication between parents and the school. I firmly believe that home-school cooperation is the cornerstone of children's healthy growth. With enthusiasm for service and collaborative abilities, I am willing to actively promote communication between parents and the school, gather the "Liang and Li" spirit, work for the well-being of young children, and practice the ideal of "home and school united as one, joining hands in education". | |
| | Experience as a committee member of this school : Served as the Recreational Officer for the 24th term | |

| | | |
|----------|--|---------------------------------|
| 6 | Personal Information | |
| | Name : Ms. Yip Yin Wan | Student Name and Class : |
| | Gender : Female Occupation : Administrative officer | Au Hei Sen (1C AM) |
| | Interests and expertise : I am currently working as an Administrative Officer, proficient in handling clerical work. I also need to communicate and liaise with various stakeholders, and possess certain communication skills and ways of getting along with people. I previously worked as the Chief Director of an after-school learning program in a charitable organization for more than 10 years, and am good at planning and organizing various activities. In terms of hobbies, I love doing sports. I usually enjoy running, cycling, swimming, etc. with children. I also like doing handicrafts and reading books with children. | |
| | Purpose of running for election and aspirations : I am very happy to return to the "Leung Lee" big family after 3 years. I remember when my son was in my belly, I served as a member of the Parent-Teacher Association. It feels very familiar to be back, with many familiar faces, especially Principal Kwok. I hope to run for the Parent-Teacher Association, organize various wonderful activities, add rich the children's kindergarten life, and let them leave beautiful memories. In addition, as an important bridge between parents and the school, the Parent-Teacher Association should express the opinions and voices of parents, cooperate with the school, and do our part for our children. | |
| | Experience as a committee member of this school : Served as an academic position for the 20th and 21st terms | |

| | | |
|----------|--|---------------------------------|
| 7 | Personal Information | |
| | Name : Mr. Wong Wing Keung | Student Name and Class : |
| | Gender : Male Occupation : Administration | Wong Shui Man Carwyn (1A AM) |
| | Interests and expertise : My main interests are outdoor activities, such as cycling and hiking. I have been learning dragon and lion dance for twenty years since I was a child. Currently, I am a qualified dragon and lion dance coach and referee. In my spare time, I teach dragon and lion dance courses to teenagers and children in the community. I often lead students to participate in performances organized by different groups to give back to the community. | |
| | Purpose of running for election and aspirations : The purpose of my candidacy is to assist the school in doing a good job in home-school cooperation. I aim to act as a bridge of communication between the students and the school development. Although this is my first time running for the election, outside of school, I serve as the vice president and treasurer of a large organization. In addition, I am also involved in the affairs of the incorporated owners' association of the housing estate. I have experience and am familiar with the operation of association affairs. I hope everyone can support me with your vote. Thank you. | |
| | Experience as a committee member of this school : / | |



8**Personal Information**

Name : Ms. Au Yeung Lam Lee

Student Name and Class :

Gender : Female Occupation : Housewife

Li Tsz Ching Yuna (1A AM)

Interests and expertise :

Enjoy communicating with others about children's daily happenings, love reading novels, and enjoy doing small crafts and puzzles.

Purpose of running for election and aspirations :

As a housewife, I can have a lot of time to participate in children's school life, and I will do my best to provide help to the school and support various school activities, both big and small. In addition, I also hope to communicate with different parents, so that both children and parents can have a strong sense of belonging to Leung Lee and integrate into the big family of Leung Lee.

Experience as a committee member of this school : /**9****Personal Information**

Name : Ms. Yu Hiu Tung

Student Name and Class :

Gender : Female Occupation : Part-time Teacher

Lam Hau Yi (1A AM)

Interests and expertise :

Reading with children, telling stories, and engaging in outdoor activities

Purpose of running for election and aspirations :

As a part-time preschool teacher and a parent, I hope to run for a position on the Parent-Teacher Association committee to promote communication between families and the school, advance diverse educational and recreational activities, work together to create a happy growth environment for children, and support all the school's work.

Experience as a committee member of this school : /**10****Personal Information**

Name : Ms. Mak Ka Yan

Student Name and Class :

Gender : Female Occupation : Senior Manager(Sales and Operations)

Ip Shun Yu Douglas (1B AM)

Interests and expertise :

I love communicating with people, am good at listening to others' opinions, and am happy to help others solve problems. In my daily work, I often participate in the preparation of various activities, including planning activity processes, coordinating resources, and cooperating with different departments to ensure the smooth progress of the activities. In addition, I have good document processing skills, am familiar with data organization, meeting minutes, and report writing, and can effectively assist the parent-teacher association in administrative affairs to improve work efficiency. I am full of enthusiasm for educational affairs and hope to use my interests and expertise to create a more cohesive atmosphere of home-school cooperation for the school.

Purpose of running for election and aspirations :

I hope to gain a deeper understanding of the school's development direction and operational model by participating in the Parent-Teacher Association, and build a closer bridge between the school, parents, and students. In the past, I served as a center manager at an education center, accumulating rich experience in event planning and administrative management capabilities, and I am full of confidence in organizational coordination work. I look forward to using my experience and abilities to actively assist teachers in implementing various teaching and activity plans, promote good communication and cooperation between parents and the school, and jointly care about students' growth and well-being.

Experience as a committee member of this school : I have not previously held any committee positions at this school. I am looking forward to this opportunity to participate, accumulate experience through practice, and contribute my efforts to the school.



| | | | |
|--|--|--------------------------|---|
| 11 | Personal Information | | Student Name and Class : Kwok Shu Kiu (1B AM) |
| | Name : Mr. Kwok Wing Tung | | |
| | Gender : Male | Occupation : Firefighter | |
| | Interests and expertise : My interests are football and volleyball. These sports not only help me maintain a healthy physique but also cultivate a spirit of loving teamwork and perseverance. In my past work, I have organized community and school lectures as well as booth activities. Therefore, I hope that my communication and collaboration skills can contribute to the school. | | |
| Purpose of running for election and aspirations : Taking the opportunity to run for election, I will work hard to make contributions, prepare activities and discuss affairs together with teachers and committee members. This will allow me to gain a better understanding of the school and strengthen cohesion. As a father, I also want to participate more in my child's growth. Let's learn and progress together! Thank you. | | | |
| Experience as a committee member of this school : / | | | |

| | | | |
|--|---|------------------------|--|
| 12 | Personal Information | | Student Name and Class : Au Chi Hang (1A PM) |
| | Name : Ms. Annie Law | | |
| | Gender : Female | Occupation : housewife | |
| | Interests and expertise : Passionate about participating in parent-child public welfare activities, often doing handicrafts, baking, and outdoor exploration with children. Skilled in communication, able to listen patiently to different voices, and also happy to organize small-scale parent-child activities to encourage everyone's interaction and participation. | | |
| Purpose of running for election and aspirations : My child is growing up happily in kindergarten (1A PM Class). As a parent, I want to participate deeply, work hand in hand with teachers and other parents, and serve as a good bridge for home-school communication. By organizing interesting parent-child activities, I aim to let children learn through play, helping each child healthily and happily embrace kindergarten life. | | | |
| Experience as a committee member of this school : I have not served as a committee member of this school yet. Filled with enthusiasm, I look forward to accumulating experience from scratch and fulfilling my responsibilities through actions. | | | |

| | | | |
|---|---|--|--|
| 13 | Personal Information | | Student Name and Class : Leung Shun Yu (1B PM) |
| | Name : Ms. Choi Fung Chi | | |
| | Gender : Female | Occupation : Officer of Youth Service Unit | |
| | Interests and expertise : I have a background in youth development and am passionate about education and children's development, especially in discovering and nurturing children's potential. I love participating in parent-child activities such as exploration and handicrafts. Additionally, I have many years of work experience in the field of social services, with good communication and project management skills, enabling me to effectively collaborate with parents, teachers, and community members to jointly create a better environment for children's growth. | | |
| Purpose of running for election and aspirations : The purpose of my candidacy is to create a better learning environment for children and promote cooperation and communication between parents and schools. I believe that every child deserves to grow up healthily and happily in a supportive and encouraging environment. I hope to be a bridge between parents and schools, ensuring that every child's voice is heard, and working together to pave the way for their future | | | |
| Experience as a committee member of this school : N/A | | | |

| | | | |
|--|---|--------------------------------|--|
| 14 | Personal Information | | Student Name and Class : Ng Hei Fung (2A AM) |
| | Name : Ms. Ng Man Yee | | |
| | Gender : Female | Occupation : Quantity Surveyor | |
| | Interests and expertise : I usually love interacting with children. I am good at planning activities, communication and coordination, and have a team spirit, committed to creating a good learning and growth environment. | | |
| Purpose of running for election and aspirations : Hope to be a bridge between families and schools, promote communication and cooperation between parents and schools, and jointly create a happy and safe learning atmosphere for children. | | | |
| Experience as a committee member of this school : N/A | | | |



| | | |
|--|--|--|
| 15 | Personal Information | |
| | Name : Ms. Lo Sze Wan | Student Name and Class : Lau Ho Wing (2C AM) |
| | Gender : Female Occupation : Part-time food packaging | |
| | Interests and expertise : | |
| | 1. Hello everyone, my interest is in engaging in various interactive activities with children, such as visiting science museums and space museums to enhance their knowledge. 2. I also focus on interactive teaching, promoting children's sense of participation and learning through games and practical activities. | |
| Purpose of running for election and aspirations : I, along with my two elder brothers, are alumni and volunteers of this school, which has made me have a deep affection for the school. My two elder brothers will share some experiences on how to cooperate between home and school. I will spend all my spare time giving back to the school and work together for our children. | | |
| Experience as a committee member of this school : / | | |

| | | |
|---|--|--|
| 16 | Personal Information | |
| | Name : Mr. Wong Pak Man | Student Name and Class : Wong Yuet Ching (2C AM) |
| | Gender : Male Occupation : Bank clerk | |
| | Interests and expertise : | |
| | My hobbies are ball games, such as badminton and football. I enjoy doing sports with children and the joy that sports bring. I am also good at accompanying children in games, listening to them patiently, and cultivating their sense of teamwork and self-confidence. | |
| Purpose of running for election and aspirations : Hope to promote tutoring cooperation, optimize children's learning and growth experience, build a communication bridge with my own expertise, and jointly create a caring and inclusive campus culture. | | |
| Experience as a committee member of this school : N/A | | |

| | | |
|---|--|---|
| 17 | Personal Information | |
| | Name : Mr. Wong Kin Wa | Student Name and Class : Wong Tsz Kiu (3A AM) |
| | Gender : Male Occupation : Civil servant | |
| | Interests and expertise : | |
| | Interests: playing football, hiking, hard-tip calligraphy Expertise: handling children's emotions | |
| Purpose of running for election and aspirations : Hello everyone, this is my first time running for the Parent-Teacher Association. I hope to strengthen the cooperation and communication between the school and parents through this role, so that we can work together to take care of the students. I work at the Leisure and Cultural Services Department and have worked at venues such as gymnasiums and swimming pools, so I am familiar with various procedures. At the same time, I hope to jointly assist the school in its diversified development. ° | | |
| Experience as a committee member of this school : N/A | | |



Acting Chairman of the Parent-Teacher Association : **Principle Kwok Kwai Mui**

18 September 2025